
Spolek rodičů a přátel dětí a školy při Základní a Mateřské škole Polnička, z.s. 
se sídlem Polnička 147, 591 01 Žďár nad Sázavou IČ: 046 28 110 

______________________________________________________________________________  
Zápis z jednání SRPDŠ a delegátů, konaného v ZŠ, dne 1. 10. 2024 v 17:00 hodin 

 
Přítomni za Výbor SRPDŠ: Jaroslav Sáblík, Veronika Sáblíková, Pavla Chybová, Jana Padalíková, 
Jana Pečenková 
Přítomni delegáti: Markéta Bednářová, Blanka Vábková, Zdeňka Břečková, Martina Filippi, Lucie 
Chybová, Jana Pečenková, Jana Jůdová, Věra Moravcová, Lenka Houbová, Martin Veselý, Zdeňka 
Pazourová 
Omluveni:  Magdaléna Slámová, Beránková Jana, 
 
 
Schůzi zahájil v 17:00 hodin Jaroslav Sáblík 
 
Program:  

1. Přivítání nových delegátů 
2. Výše členského příspěvku SRPDŠ pro školní rok 2024/2025 
3. Příspěvky pro ZŠ a MŠ na rok 2024/2025 
4. Návrh člena kontrolní komise 
5. Ostatní 
6. Ukončení schůze 

 
a1. 

Pan Sáblík představil stávajícím delegátům tříd nové delegáty za MŠ a to paní Lenku Houbovou 
(tř. Beruška) a pana Martina Veselého (tř.Medvídek). 

 
a2. 
Všichni přítomní členové výboru a delegáti jsou pro ponechání výše příspěvku i pro tento školní 
rok 2024/2025 ve výši 500,-Kč na žáka. Každý z přítomných delegátů měl možnost se 
k navrhované částce vyjádřit.   

Hlasovat o výši členského příspěvku mají možnost všichni členové SRPDŠ dne 15. 10. 2024, 
v 16:30 na členské schůzi. 

 
a3. 
Každý rok dostávají děti 9.ročníku příspěvek na školní výlet a to ve výši 200,-Kč/žák. Paní Markéta 
Bednářová (tř. učitelka 9.ročníku) navrhla, že by se tento příspěvek mohl zrušit a nebo využít 
jinak. Nakonec jsme se shodli, že se letos sama tř. učitelka 9.ročníku s žáky domluví, na co bude 
příspěvek použit, např. na školní mikiny pro žáky 9.třídy. Paní Bednářová nám dá vědět. 
 
Příspěvky na požadavky ZŠ a MŠ na školní rok 2024/2025 byly schváleny. 
 
Shodli jsme se, že v letošním školním roce budeme nově hradit z příspěvků SRPDŠ všem i 
dopravu na divadlo (cca 23-25 tis.). Doposud tato doprava hrazena ze SRPDŠ nebyla. V MŠ již 
byla vybraná záloha na autobus, ale po dohodě s paní Veselou bude tato záloha všem rodičům 
vrácená. 
 



a4. 
Dne 17.9.2024 posílal email pan Sáblík Jaroslav všem rodičům informaci, že je potřeba do 
kontrolní komise nový člen. Na tento email reagovala pouze jedna maminka – paní Martina 
Filippi. Proto pan Sáblík J. znovu na schůzi delegátů vznesl dotaz, zda někdo z delegátů nemá o 
tuto funkci zájem. Nikdo další zájem neprojevil. O novém členovi kontrolní komise budeme 
hlasovat na členské schůzi SRPDŠ dne 15.10.2024.  
 
 
a5. 
 
Plánované letošní akce: 
Jarmark 4. 12. 2024 
Dětský karneval 22. 3. 2025 
Jednotlivá stanoviště (občerstvení, obsluha nápojů, tombola, vstupné,…) by  letos měli obsadit 
rodiče 5.ročníku (třídní delegát všechny informuje) a s úklidem pomohou žáci 9.ročníku. 
 
 
a6.  
 
Ukončení schůze v 18:00 hodin. 
 
 
 
 
V Polničce, dne 3. 10. 2024  
 
 
Zapsala: Pavla Chybová, členka Výboru  
Zkontrolovali: Jaroslav Sáblík, předseda Spolku  
Veronika Sáblíková, místopředsedkyně Spolku 

 

 

 


